

Listening - A cool guy from Scotland – Danny MacAskill

1 Listen to part one. Right or wrong? Tick (✓) the correct box for each sentence.

4 Hör dir den ersten Teil an. Richtig oder falsch? Hake für jeden Satz das korrekte Kästchen ab.

1. Emma has just seen the coolest poster in the world.
2. Danny MacAskill does cool tricks with his bike.
3. Millions of people have watched his videos.
4. Danny worked at a bike shop in Dunvegan.
5. He comes from the Isle of Skye.
6. His home town is Edinburgh.
7. John hasn't watched the video yet.

right wrong



2 Listen again. Fill in the text about the Isle of Skye.

4 Hör noch einmal zu. Fülle den Text über die Isle of Skye aus.

The Isle of Skye

Dunvegan is a town in the _____ of the Isle of Skye. The Isle of Skye is a really _____ place. There are nice _____ and _____.



3 Listen to part two. Which three things did Danny MacAskill use to do his tricks?

5 Put the pictures in the right order. Be careful: One picture is wrong.

Hör dir den zweiten Teil an. Welche drei Dinge hat Danny MacAskill für seine Tricks verwendet? Bringe die Bilder in die richtige Reihenfolge. Achtung: Ein Bild ist falsch.



4 Listen again. Complete the sentences with the right information.

5 Hör noch einmal zu. Ergänze die Sätze mit den richtigen Informationen.

1. Danny rides his bike in cities, towns and _____ too.
2. He does lots of _____ things with his bike.
3. When he is riding his bike, he always wears a _____.
4. And he is always very _____.

5 You can also listen to part three just to train your listening skills.

Hör dir auch Teil 3 an, um dein Hören zu trainieren.